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 Nieuwsbrief 
 

Lieve leden, dirigente en muzikanten, 
Op 5 maart hadden we onze laatste repetitie in het café van de Potter. Ook toen waarde het Coronavirus 
al rond, maar waren we ons nog nergens van bewust. Op 12 maart, een week later, gelastten we onze 
repetitie af, maar konden toen nog niet bevroeden wat ons nog allemaal te wachten stond. Inmiddels zijn 
we meer dan twee maanden verder en gaat het bijna nergens anders meer over dan het Coronavirus. We 
leven in een bijzondere tijd; een pandemie heeft heel de wereld in z’n greep. Na van de eerste schrik 
bekomen te zijn, krijgen we nu last van het thuis zitten, de afzondering, het alleen zijn en alle sociale 
activiteiten op non-actief. Nu zijn we inmiddels in de fase waarin we langzaam onze bedrijvigheid weer 
op willen pakken. Bekijken we of we kunnen leven met maatregelen om onszelf en anderen te 
beschermen tegen het virus. Het vraagt nogal wat van ons en de onzekerheden over dit virus zijn nog 
steeds groot en zullen dat voorlopig blijven. Kijkend naar ons koor, waarvan de gemiddelde leeftijd hoger 
is dan 66 jaar, vallen we in een hogere risicogroep. Zingen dat is wat we doen; maar door te zingen staan 
we dicht bij elkaar en hebben we veelal onze mond open staan en verspreiden we vochtdeeltjes en dat 
zorgt nou net voor besmettingen! Een aantal leden van ons koor zijn besmet geweest met het 
Coronavirus, maar inmiddels redelijk goed genezen. Ook ontvingen we berichten van leden die een 
familielid verloren (wel of niet gerelateerd aan Corona) zijn; o.a. Joop Beekers verloor zijn broer en Jos 
Westra haar zus en schoonzus. We hebben hen een kaartje gestuurd namens Tiona. Dat willen we bij 
iedereen doen, maar wij weten natuurlijk niet alles, we kunnen enkel reageren op datgene wat we horen 
van jullie. Dat geldt voor alle “lief en leedzaken”. Er gebeuren namelijk ook nog mooie dingen; zoals 
Richard en Jos Westra die 50 jaar getrouwd waren. Ook zij ontvingen een kaartje namens ons allen.  
Op 4 mei kwamen Corry, Jos en ik, als dagelijks bestuur, bij elkaar. We concludeerden dat we voorlopig 
nog niet kunnen repeteren of deelnemen aan optredens en vroegen ons af wat we wél kunnen doen. Zo 
kwamen we op het idee voor deze speciale editie van onze Nieuwsbrief. Het lijkt ons fijn om verhalen met 
elkaar te delen, verbinding met elkaar te blijven voelen. Voorlopig blijven al onze activiteiten afgelast. We 
volgen de berichtgeving van de overheid en pas wanneer het ons veilig lijkt gaan we bekijken wat er wel 
kan en zijn jullie de eersten die we zullen inlichten. Naast het feit dat Corona onze wereld behoorlijk op 
z’n kop zet, zie ik ook mooie dingen gebeuren. Mensen die eindelijk eens tot rust en bezinning komen, 
meer tijd doorbrengen met gezinsleden, meer genieten van hun huis en tuin; de natuur en de zorg voor 
hun medemensen. Het dwingt ons ook tot enige bezinning; nadenken over hoe wij eigenlijk met onze 
wereld omgaan….. Het zal nog een hele tijd gaan duren, ik hoop dat jullie positief en hoopvol blijven en 
ooit, ooit zullen we weer gezamenlijk uit volle borst zingen, want dat we dat allemaal missen, daar ben ik 
van overtuigd. Voorlopig zingen we thuis…… 
Ik blijf dromen van een repetitie waar ik jullie bij binnenkomst  
allemaal een hele dikke knuffel kan geven……. 
Hou vol, het komt goed,  
blijf gezond en houdt de zon in je hart! 
Liefs, Cinny 
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Podiumavond dec 2019 
 
Beste Leuke, Gezellige, Lieve Tiona-leden.  
 
Ik stel me even voor, ik ben Nellie Janssen uit de 
Hoekstraat en ben nu 1,5 jaar lid van Tiona, jullie kennen 
me vast wel als personeel vd Potter. Ik ben blij dat ik de 
stap genomen heb om lid te worden want het doet me erg 
goed, en ik vind het erg leuk, even lekker de boel loslaten 
en lekker mee lallen. Nu is mij gevraagd om een stukje te 
schrijven over de podiumavond van 19 dec 2019, ik ben er 
niet zo'n ster in maar ik ga het proberen.  
De stemming was om te beginnen al erg gezellig, daar gaat 
het uit eindelijk om, en met allerlei lekkere 
versnaperingen op tafel, in afwachting van wat er komen 
ging, beetje later als gepland maar dat mag de pret niet 
drukken. Wel jammer dat de act van Toni Stupers niet 
door kon gaan in verband met een gebroken heup.  
De eerste acts begonnen rustig met een voorleesverhaal, 
later kwam Tineke, die na haar zolder opgeruimd te 
hebben, op spectaculaire wijze cadeautjes uitdeelde aan 
verschillende leden en personeel vd Potter. De Bingo van 
Lisette en Riet was opwindend want er vielen GROTE geld 
prijzen te winnen, ze hadden zelfs nog 'prijzen' over die je 
later mee kon nemen. ze trokken toch nog wel een volle 
zaal. Daarna een trouwrede van Renske. De muzikanten 
die hebben later ook Jezus nog gebeld met het Halleluja, 
of ze nog contact hebben gehad is niet duidelijk. Wel 
ontstond er nog een spontane polonaise, Halleluja. Na de 
kleine pauze onze vrolijke dérkes, ze wilden weer jong zijn, 
oeps, want het is fijn om jong te zijn, tingeling tingeling, 
ook supermooie act en mooie hoela-hoep-rokjes. De 
snuupkes ,die zongen onder een wollen deken. De 
smérlappen die hadden ook de klokken bij, en bemmelde 
er op los met hun Piemels. Ja en toen ging het dak eraf met 
de Tiona-Toetjes met hun act Bloast Um Up, een super 
muzikale fietspompgroep, niet te evenaren, wat geweldig 
mooi. haha Wij hebben in ieder geval ontzettend veel lol 
gehad, zeker ook met de voorbereidingen.  
Iedereen die mee heeft gedaan, supertof, het was een 
mooie avond natuurlijk ook mede het publiek niet te 
vergeten. Misschien volgende  
podiumavond nog een paar  
uitbundige acts erbij wie weet. 
Nellie Janssen, Hoekstraat 
 
 
Groeten Nellie Janssen Hoekstraat                                                                       

 
 
 
 
 
 
 

 



                   
                      
 

                 

             

                            
                             
        
                           

 
 
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                
       

 

Voor de leden, het bestuur, de muzikanten en natuurlijk de voorzitster van Tiona. 
 
Dank je wel voor de mooie jaren waar ik met jullie zo van heb genoten, missen nee hoor….., 
Ja natuurlijk wel, waar vind ik een koor; met zoveel leden, zoveel leuke mensen, zoveel plezier, zoveel 
gezeik, zoveel geknor, zoveel lach en zoveel tranen; dat is volgens mij nergens te vinden!  
Wel heb ik mooie bijzondere en vreugdenvolle herinneringen die ik koester. Wat heb ik genoten van 
jullie allemaal en niet iedereen met/van mij en dat snap ik. Ik heb het op mijn nieuwe stekkie prima 
naar zin, Roosendaal is een leuke stad; alleen zo gek als ik zomaar iemand gedag zeg, zegt men niks 
terug. Zij kijken mij alleen verbaasd aan, maar ja, Roosendaal is geen "Werelddorp".  
Ik wens iedereen met allen die zij lief hebben een mooi gezond  
muzikaal en liefdevol 2020. De foto die ik uit handen van Cinny  
mocht ontvangen heeft een mooi plekje in mijn appartement, 
ik zie mijzelf elke dag zodat ik niet vergeet wie ik ben!  
Tot ziens, 
Tineke Velthoven. 
 
 

 



             
             

                        

 

             
 

             
          
 
 
                                      

                                                                                                               
 
 
                                                                                               
 
                                
 
  
                   
 

 

Nieuwjaarsborrel  
Op 2 januari 2020 hadden we onze 
jaarlijkse gezellige nieuwjaarsborrel.  
Na vele nieuwjaarswensen om 20.00 uur de 
opening door Cinny, en zijn 5 nieuwe 
mensen welkom geheten. Anne-Marie van 
de Camp, Thea Pashouwers, Carmen v Beek 
Wilma Huis en Elly School. Welkom namens 
iedereen !! 
Nadat Corry de EHBO hesjes had uitgedeeld 
konden we beginnen met zingen! De swing 
zat er weer goed in en ondertussen werd er 
gevraagd wie er geen alcohol in de 
champagne wilde (dat waren maar 11 
personen!) weinig goede voornemens 
dus……..Even na negen werd er al gezongen 
dat we dorst hadden (ik heb dorst en we 
niks te drinken… ) toch nog een kwartiertje 
doorgezongen met als afsluiter ……Houw 
me mar vaaast….. Daarna nog heeeeel veel 
gekletst en gelachen. Al met al weer een 
gezellige avond geweest, maar niks wijzer 
geworden !!!  
Marja Megens   
 
                                                                                            
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
REBUS:  
Zoek de titel van de onderstaande Nederlandstalige liedjes. 
 

 

 

Thea Potjes heeft voor deze nieuwsbrief de leuke 
puzzels gemaakt. Stuur je oplossingen naar: 
Thea Potjes, De Donk 14, 5374 HA of mail naar 
theapotjes@hotmail.com   
Onder de goede inzendingen worden, op de 1e 
repetitie, consumptie munten van de Potter verloot! 
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TIONA NAAR SENIORENBEURS TE VELTHOVEN. 
 
Het jaar 2020 is voor TIONA goed van start gegaan, 2 januari goed bezochte nieuwjaarsreceptie, en 19 
januari , het optreden tijdens de seniorenbeurs te Velthoven. Eerder was er contact geweest met de  
man die jaarlijks voor het podium optreden verantwoordelijk is, die wel tevreden was, over de 
informatie, wie wij zijn en wat we kunnen. Het bericht, dat we welkom waren was al vrij snel bekend, 
dus daar moeten we met ’n grote groep naar toe. Nu  de leden informeren, activeren  mee te gaan naar 
dit optreden. Dit sloeg wel aan en ’n grote groep leden hadden er wel zin in om daar te zingen. We 
werden regelmatig via de mail geactiveerd niet vergeten de naam op schrijven. Uiteindelijk was er ’n 
grote groep leden die zich spontaan melden, zodanig, dat Ton gevraagd werd om met  de bus te 
vertrekken, en deze was vol. Donderdags op de repetitie avond het volledige programma door 
gezongen, en ja hoor dit komt goed. Zondag 19 januari  9.00 uur vertrekken we met  de volle bus vanaf 
het plein in Schaijk naar Velthoven, enkele gingen op eigen gelegenheid. Bij de beurs aangekomen , 
kregen we allemaal ’n gratis entree kaartje, en voor Tiona ‘n eigen kamer  ter beschikking, om onze jas, 
tas etc. achter te laten, die uiteraard op slot ging. Het eerste optreden 10.30 uur, was vroeg. De 
publieke belangstelling was matig. De organisator was er van overtuigd, dat de 2e optreden veel 
publiek aanwezig zou zijn.  
 
Ons repertoire moest i.v.m. de tijd met enkele mooie 
nummers ingekort worden. Daar werd  in het 2’optreden 
mee gestart. Na het eerste optreden was er royaal tijd 
voor ieder de beurs te gaan bekijken. Daar werd ook 
gebruik van gemaakt Je zag overal op de beurs de rood, 
zwart geklede zangers lopen. 2’ optreden, volle zaal, 
enthousiaste mensen , die positief reageerde op ons 
optreden, van de liederen en zang kwaliteiten. Dit was 
een succes, en wij voelde ons happy met de liederen 
keuze.  Daarna nog royaal de tijd om de beurs voor de 
2’ronde te gaan bekijken. Vertrek 16.30 uur zéér voldaan 
terug naar huis. Iedereen goed op tijd. Bestuur TIONA , 
dank voor deze dag, super dag.  
Henk Derks 
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CARNAVAL    ALAAF!  
 
Lieve Tiona leden, er werd ons begin mei gevraagd 
om een stukje te schrijven over ons Carnavals 
optreden, dus we moesten ver terug in ons 
geheugen……. 
Na veel wikken en wegen werd er uiteindelijk 
besloten om in de zaal van de Potter – en niet in de 
tent ervoor – het muzikale feest te houden. De 
opkomst van de leden was goed, de sfeer was 
gezellig, de muzikanten hadden er zin in, de 
voorzangers stonden paraat en wij als koor stonden 
er achter. De zaal was helemaal gevuld met gezellig 
en enthousiast publiek. De drankjes gingen 
veelvuldig over de bar en werden goed genuttigd. 
Daar kwam een mooie lange polonaise uit. Het 
publiek en de koorleden deden daar aan mee. Er 
kon bijna geen eind aan komen. Maar toch moesten 
op een gegeven moment de buikjes gevuld worden 
en liep de zaal langzaam leeg. En er zijn er altijd 
enkele die de zaal uitgeveegd moeten worden. We 
zeggen: “zo laten we het volgend jaar maar weer 
herhalen”. Lieve leden, nu in deze vervelende 
Corona tijd missen we elkaar toch wel heel erg. 
Onze keeltjes moeten gesmeerd blijven, daarom 
oefenen we thuis. Maar daar is het thuisfront niet 
zo blij mee (en de buren ook niet). Dus het wordt 
tijd dat we weer één koor worden. We moeten nog 
even geduld hebben… We houden moed, tot snel! 
 
Groetjes Alaine en Nicolien. 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

   

Hallo Cinny en bestuursleden, 
Wat je zegt, we missen het zingen en de 
gezelligheid van onze repetitieavonden. 
Wel heb ik hier voor de Nieuwsbrief wat 
vakantietips voor deze quarantaine periode, 
wat nu voor iedereen welkom is. Zorg wel dat 
hij uitvergroot wordt, zodat hij goed leesbaar is. 
Succes, en hopelijk tot snel. Thea Janssen 
 

Hoihoi!! Wat een supertof idee!  
Zo horen we toch van elkaar. Ga er morgen gelijk aan 
beginnen. Groetjes voor jullie van mij, je weet het hè, 
sámen zijn we sterk! 
Gemma van Hemmen 

Bedankt bestuur voor jullie berichtje. 
Hopelijk tot snel, ook ik mis de gezelligheid van 
ons koor. Groetjes Ria van Tilburg 

Enkele reacties op de mail van 4 Mei van Cinny: 



 
 
 

 
     
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Optreden Tiona bij Vierhoven 
Wat hebben we weer genoten op 5 maart toen Tiona ons kwam verblijden met een optreden. De 
huiskamere op Oosterhof zat gezellig vol. En iedereen was in afwachting wat de muziek ons zou brengen. 
Maar toen de muziek begon zong ook iedereen mee en geen liedje was te moeilijk. Er werd volop mee 
gezongen door iedereen, we hadden zelfs 2 dirigentes een vrouwelijke dirigent van Tiona zelf en een 
vrouwelijke dirigent van Vierhoven die stiekem vanuit de stoel de maat mee aan het slaan was. Na 3 
kwartier volop zingen werd het tijd om de kelen te smeren en hebben we met zijn allen koffie gedronken 
en gekletst. Toen de kelen gesmeerd waren zijn we weer begonnen met het zingen en meedeinen en 
deed iedereen waar hij of zij zin in had. We hadden er weer een hele leuke dag aan overgehouden en 
sloten hem af met het liedje HOU ME NAAR VAAST.  
 

Namens iedereen op 
Vierhoven: hartelijk dank 
voor de mooie muziek en 

gezelligheid. 
Wilma Sommerdijk – Janssen, 

medewerker Vierhoven 
 

 

 

Bedank bericht van Serious Reguest Schaijk: Tijdens de Podiumavond ging de pet rond 
om geld op te halen voor 3FM Serious 
Request in Schaijk. Het mooie bedrag van 
217,= Euro mocht HaRP mee nemen en de 
volgende avond, na hun optreden, doneren 
aan het goede doel! 

                              

Deze knuffels heeft Alda Lange zelf  gemaakt, 
zonder naaimachine, je mag het patroontje 
bij  haar ophalen! 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Lieve Tiona vrienden, 
 
Wat hadden wij het ons anders voorgesteld dit jaar op 1 Juni 12,5 jaar De Potter.  
De realiteit  van de dag is helaas anders. Tiona is zo 2020 want we weten het nu beter dan ooit .... thuis 
is ook niet alles. Dat ondernemen niet zonder slag of stoot gaat wisten we natuurlijk wel maar nu staan 
we Mi Zun Alle toch wel voor een uitdaging. Lief en leed delen, dat was een vaak gebruikt gezegde en 
nu weer de orde van de dag. We hebben elkaar veel meer nodig dan je zou denken. Wat missen we 
onze gasten en wat missen we onze verenigingen met hun leden van allerlei pluimage, want die geven 
kleur aan ons leven. Uiteraard missen we de inkomsten en dat voelen we maar wat we veel meer 
missen  is de gezelligheid, aanspraak en drukte om ons heen waar we zo gewend aan zijn geraakt en 
wat zo gewoon leek. We zeggen nu wel eens tegen elkaar wat misse we die “verrekte jong” in ons café 
die zo lekker de boel op stang kunnen jagen, wat missen we het gezang en feestvreugde in de zaal.  
Wa is ut stil ..... zo gruwelijk stil. 
We zijn zelfs de azijnzeikers, betweters en muggenzifters gaan missen (al duurde dat wat langer) Wat 
missen we de gezelligheid in ons dorp, en wat hadden we ons het  nieuwe centrum dit jaar anders 
voorgesteld. Met de zon aan de hemel naar een leeg terras kijken .... dat is zeker een gemis. Schaijk 
lijkt wel op een spookdorp, het enige geluid wat ons nog een teken van leven geeft is het gekletter van 
de winkelwagens van de Jumbo .... en dat kunnen we wel missen. Deze rare tijd vraagt om 
ondernemerschap en daar zijn we ook nu gewoon 7 dagen per week mee bezig, achterover leunen is 
geen optie dan val je van zelf om. Afhalen van gerechten deden we als De Potter al voor deze Corona 
crisis, bezorgen stond op onze agenda voor eind dit jaar dat doel hebben we dan toch maar mooi 
eerder bereikt. 
Schaijk, Reek en zelfs Herpen weet ons inmiddels goed te vinden en we komen regelmatig op de 
zelfde adressen terug en dat doet ons goed. Veel van onze vaste gasten en leden van verenigingen 
krijgen we nu aan de lijn voor een bestelling en hebben vaak bemoedigende woorden voor ons. Dat 
is dus positief voor de toekomst want dat is waar we  
naar uit kijken, deze tijd brengt ons veel leed maar ik  
ben er van overtuigd dat er ook positieve kanten aan  
zitten ..... we weten nu (weer) wat missen betekent.  
Blijf gezond en met beide voeten op de grond.  
Hopelijk tot heel snel want wij durven het inmiddels  
hard op te roepen WE MISSEN JULLIE .....      
Theo & Petra 

  

 



 
 
 
 
 
 

 
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                
 
 
 
                
 
 
 
                    
                                                           

 
 
 
 
           
 

 

 

 

 

Rabo ClubSupport  
 

 

 

 

 

 

 
 

  

 
 

Lieve Tiona vrienden. 
Na een geweldig carnavalsoptreden en daarop volgend een supergezellige repetitie in het café van de 
Potter, veranderde ons aller leven. We werden opgeschrikt door het coronavirus. Al snel bleek dat ook 
vrienden en bekenden besmet waren en thuis in quarantaine of zelfs in het ziekenhuis op de ic lagen. 
Als je daarna een rouwkaart ontvangt komt het heel dichtbij. Ook in ons gezin had het consequenties. 
Veel opa’s en oma’s hebben hun (klein)kinderen al wekenlang niet gezien! Wij zien ze elke dag! Zoals 
jullie weten zijn Jolijn en Brayen met de (klein)kinderen Elijah en Liviah in december vanuit Suriname 
naar Nederland verhuisd en bij ons komen wonen. We waren heel blij dat ze allebei heel snel een baan 
hadden. Omdat de kinderdagopvang door corona gesloten werd, werden we full time oppas opa en oma. 
Natuurlijk is het super dat we de kleinkinderen iedere dag bij ons hebben. Een groot voordeel is dat we 
met een peuter van drie - en een kleintje van een jaar volop bezig en in beweging zijn. We proberen ons 
dagelijkse fietstochtje er in te houden. Er zijn heel veel mooie rustige fietsroutes op het Brabantse 
platteland! Prachtig om te zien en horen hoe Elijah en Liviah genieten van de paarden, koeien, schapen 
enz. Omdat Jan en ik allebei in de risicogroep zitten en we eerst willen afwachten hoe het met het 
besmettingsgevaar gaat als de opvang en scholen opgestart zijn, blijven we voorlopig full time oppassen. 
Maar….. wat mis ik o.a. Tiona: de leuke repetities, de gezelligheid na afloop, de optredens. Sommige 
leden volg ik op facebook en heel af en toe is er een gesprek op afstand, maar het “buurten” bij de AH 
of zomaar op straat is er niet meer bij, laat staan bij vrienden op de koffie gaan. Ondanks de 
versoepelingen die aangekondigd zijn, is repeteren voorlopig geen optie. Natuurlijk doet dit pijn, maar 
de gezondheid van een ieder staat voorop. Daarom: Houd goede moed, de komende tijd zal uitwijzen 
wanneer we weer kunnen starten met onze oer gezellige repetities!! 
Ellen 
 

Beste clubs, verenigingen, 
 
Het zijn onzekere en moeilijke tijden. De ingrijpende maatregelen rondom het coronavirus raken ons 
allemaal. Ook jullie als club en vereniging. Het is logisch dat je vragen hebt over hoe nu verder. Als 
coöperatieve Rabobank zullen wij ook nu die stap extra blijven zetten voor onze klanten en leden. En 
voor jullie als club. De campagne Rabo ClubSupport, waarbij we zoals ieder jaar een deel van onze 
winst investeren in clubs en verenigingen door het hele land, stellen we naar aanleiding van de 
coronacrisis en de bijkomende maatregelen uit tot na de zomerperiode. Een passende beslissing in 
deze veranderende situatie. Met Rabo ClubSupport in het najaar werken we samen aan oplossingen 
die goed zijn voor jou & goed voor de wereld om je heen. Juist dán. In de aanloop naar de 
zomerperiode worden jullie uitgenodigd om je aan te melden voor Rabo ClubSupport. Vanaf begin 
september starten we de aanmeldperiode. De exacte tijdslijnen en aanmeldmogelijkheden worden 
tijdig met jullie gecommuniceerd. We wensen Landerds Smartlappenkoor "Tiona" veel sterkte de 
komende periode en we kijken er naar uit om in het najaar weer samen op te trekken. 
Vriendelijke groet, Rabobank Oss Bernheze  
 

 

 

                              L=T                -H                      H=D 
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Bericht van de penningmeester. 
 
Beste leden, 
Ook voor mij zijn het rare tijden geweest. Ik kwam 13 maart terug van een heerlijke week “wintersport” 
in Tirol. We hadden daar geen TV, dus geen nieuws en nietsvermoedend reden wij vrijdag 13 maart naar 
huis. Onderweg op de Bayern radiozender hoorde wij wat er aan de hand was. Ook hoorde we toen pas 
dat het skigebied en de camping, waar we verbleven, de volgende dag zouden sluiten. Dus toen ik thuis 
kwam ben ik in volledige quarantaine gegaan. Op zich was daar voor mij niets mis mee, want ik kon kamer 
voor kamer inpakken, lekker rustig, zonder “stoorzenders” van oppassen, clubjes, vergaderingen en 
bezoek. Op 1e Paasdag ben ik verhuisd en ook toen weer kon ik, zonder al te veel afleiding, uitpakken en 
de Koekampweg poetsen. Dan heb ik de doos met de Tiona spullen in mijn hand…., oh wat raar… ruim 2 
maanden lang heb ik die ordners niet gezien. Vervolgens komt de oproep van Cinny om toch maar eens 
met het DB te gaan vergaderen… En weet je… ik werd daar helemaal blij van….Yes, we gaan weer iets 
doen!!! De financiële administratie 2019 was gelukkig afgesloten en goedgekeurd door de kascommissie 
(Marian Verstegen en Corry van Esch) Bedankt!! De stukken voor de ALV had ik klaargemaakt, maar die 
heb ik jullie niet kunnen presenteren. Jammer… En dan nu komt de vraag: “Wat doen we met de 
contributie nu we zo weinig repetities gehad hebben?” Wat mij betreft veranderd er niets, want de vaste 
kosten zijn niet minder geworden. Ik denk hierbij aan de bijdrage LOVOK á € 5,50 per lid per jaar (Jos 
schrijft hier ook over in zijn bijdrage), de oplopende bankkosten en de kosten van deze Nieuwsbrief. Ook 
reserveren we ieder jaar een vast bedrag voor het Jubileum, het Smartiesfestival, de Korenmiddag en aan 
de spaarpot voor het onderhoud en eventuele aanschaf van microfoons etc.  Daarnaast zijn er nu ook 
minder inkomsten omdat we geen optredens kunnen verzorgen. Het dagelijks bestuur heeft afgelopen 
week ook besloten om af te zien van de € 200,= welke de Potter ons toegezegd had voor ons optreden 
tijdens de carnaval. Wij vinden het niet gepast om in deze tijd Theo en Petra te belasten, terwijl zij zakelijk 
enorm getroffen zijn door de Corona maatregelen. We zijn hun super dankbaar voor de munten welke zij 
tijdens de Carnaval beschikbaar hebben gesteld en ook de munten die je nu kunt winnen met het 
oplossen van de puzzels in deze Nieuwsbrief.  Verder verwacht ik dat na de Corona de prijzen zullen gaan 
stijgen – de grote verliezen zullen opgevangen moeten worden. En uiteraard zijn er nog wensen… zo 
moet de website ooit vernieuwd worden en denken we aan (TV) schermen aan te schaffen waarop, 
tijdens optredens, de teksten van de liedjes worden getoond. En tot slot kunnen we, zoals voorgaande 
jaren, het positieve saldo reserveren voor het Jubileum in 2021.  
Lieve mensen, kop op, BLIJF GEZOND, ik hoop dat we snel die prachtige Sierra Madre mogen bezingen… 
Corry van Schaijk 
 

 

Das Lief! 
 
Tiona {thuis is ook niet alles) dacht Alaine waarschijnlijk toen ze 
haar hondje uitliet en zij opeens een hevig bloedende man op straat 
zag liggen (Ben Grul).  
Gestruikeld, resultaat geschaafde knieën en handen, pijnlijke 
schouder en een flinke hoofdwond. 
Alaine schoot te hulp, hielp hem overeind en bracht hem naar huis. 
Diezelfde avond belde ze nog hoe het met 
Ben ging. Gelukkig is alles weer oké en is hij  
vandaag (7 mei) 87 jaar geworden.  
Alaine nogmaals bedankt en je pilsje of  
glaasje Hugo moet je maar even te 
goed houden. 
                                                                                                         Ben en 
Ria Grul  
     

 

 
 



        
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                  
 
 
                  
 
 
      
 
 
 
         
 
 
 
 
                     

      

Als gevolg van de corona-crisis ging ik het rood-zwart (of is het 
zwart-rood?) van Tiona toch veel meer missen, dan ik voor 
mogelijk had gehouden. En hoe lang zou het allemaal nog gaan 
duren? Dat wist niemand, zelfs onze voorzitter Cinny niet. Op 
een gegeven moment kwam ik op een lumineus idee, tenminste 
dat vond ik zelf. Omdat ik onderhand toch aan een andere auto 
toe was, dacht ik “dan koop ik een rood-zwarte”, onze Tiona-
kleuren. Zo’n auto zou toch ergens te koop moeten zijn. Om die 
te vinden, zou je vroeger echt van huis moeten om het aanbod 
te bekijken en veel verder dan Den Bosch of Nijmegen kwam je 
dan niet. Dank zij het internet hoeft dat tegenwoordig gelukkig 
niet meer. Vanuit mijn luie stoel, een stoel die dus bedoeld is 
voor luie mensen, kon ik het aanbod in heel Nederland en 
omstreken bekijken. Een leuke bezigheid. 
     Behalve de kleur waren er nog meer wensen. Het mocht geen 
nieuwe auto zijn, te duur. Maar hij mocht  ook weer niet te oud 
zijn, want net als de auto wil ik toch nog heel wat jaartjes 
meegaan. Bovendien moest het een automaat zijn, want van al 
dat geschakel had ik onderhand ook genoeg. Het ging namelijk 
zó vaak mis, dat de tandwielen in de versnellingsbak allemaal tot 
op de draad versleten waren. En met gladde tandwielen kom je 
niet erg ver. Bergafwaarts wil nog wel lukken, maar vind hier in 
de buurt maar eens bergen. Die zijn er niet, zelfs niet op d’n 
Bergse weg. Drempels, ja die zijn er genoeg. Veel teveel eigenlijk, 
maar hoe hoog ze soms ook zijn, het zijn geen bergen. 
     Na heel veel zoeken vond ik uiteindelijk een auto, die aan al 
mijn wensen voldeed. Op de foto is hij te zien. Trots als een 
pauw reed ik ermee door Schaijk, in de veronderstelling, dat 
iedereen verrast zou zijn door een auto in Tiona-kleuren. Maar 
dát viel tegen! Niemand keek ervan op.  
En wat bleek?  
Er reden in Schaijk meer auto’s in die kleur. 
Een bittere teleurstelling.  
Terugbrengen kon niet meer.  
Misschien laat ik er nog wel een  
keer in grote letters “Tiona” op schilderen. 
Piet Manders  
 
 

 

 

Repetitie 2020-2021
 

Repetitiedata 2e helft 2020:   

         
 27 augustus 
10  september 
24  september 
8    oktober 
22  oktober 
5    november 
19  november 
3    december Sint 
17  december Podium 
 

Repetitiedata 1e helft 2021:      

 
14   januari  
28   januari 
11   februari 
25   februari 
11   maart 
25   maart ALV 
8     april 
22   april 
6     mei 
20   mei 
29   mei Jubileum Tiona 20 jaar 
3     juni 
17   juni   
 

 Repetitiedata 2e helft 2021:   

         
9    september 
23  september 
7    oktober 
21  oktober 
4    november 
18  november 
2    december Sint 
16  december Podium 
30  december 
 
 

  

 

 
 

Tiona 

Tiona 

Wij hebben de Tiona rode auto’s van Piet en Corry 
alvast laten beletteren…. 



     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Activiteiten bestuur 
 
Het bestuur is de afgelopen tijd slechts één keer voltallig bij elkaar geweest, nl. op 22 januari. We 
hebben toen onder meer de Algemene Ledenvergadering, die gepland was op 26 maart, voorbereid. 
Verder was toen aan de orde het feit dat de wachtlijst weer aan het groeien is, wat we een goed teken 
vonden, de THV herhalingscursus en de voorbereiding van ‘Tiona ruimt op’, de rommelmarkt die we 
tegelijk met ‘Beleef Schaijk’ wilden houden (21 juni). De daarop volgende vergadering was gepland op 
19 maart, vlak vóór de ALV, voor de laatste voorbereiding ervan. Die vergadering ging dus niet door om 
bekende redenen, en ook de ALV moest worden afgelast.  
We hadden wel regelmatig contact met elkaar via de bestuurs-app. Bijvoorbeeld als ons iets ter ore 
kwam over de gezondheidssituatie van een van onze leden. Daarnaast heeft het Dagelijks Bestuur 
(voorzitter Cinny, secretaris Jos en penningmeester Corry) vergaderd op 4 mei j.l., om een aantal 
urgente zaken te bespreken. De agenda was tevoren aan alle bestuursleden toegestuurd, zodat zij 
eventueel alvast konden reageren en agendapunten konden toevoegen. Het verslag van deze DB-
vergadering is daarna weer zo snel mogelijk aan het hele bestuur gestuurd, met wederom de 
mogelijkheid tot reactie. Op die manier is toch het hele bestuur zo goed als mogelijk in deze tijd 
betrokken geweest. Vergaderingen via internet, via skype of zoom, zagen we niet zo zitten en daar zijn 
we ook niet zo handig in. En op deze manier ging het ook.  Zodra het kan houden we natuurlijk weer 
een gewone bestuursvergadering, maar zo lang het niet kan of mag zullen we op deze manier proberen 
het bestuur van Tiona vorm te geven. Gelukkig zijn er momenteel niet zoveel urgente punten, mede 
omdat heel veel activiteiten stil zijn komen te liggen. Tijdens die DB-vergadering is het idee ontstaan 
voor deze extra Nieuwsbrief en de inhoudelijke vulling ervan. En we hebben besloten de Algemene 
Ledenvergadering dit jaar schriftelijk af te handelen. Want àls het al snel zou kunnen, dan willen we 
toch liever met elkaar gaan zingen dan vergaderen. Dat betekent dat een paar weken na deze 
Nieuwsbrief, half juni, iedereen de stukken voor de ALV krijgt toegestuurd. Met het verzoek om binnen 
10 dagen te reageren, als men het niet eens is met bepaalde voorstellen of zaken zou willen toevoegen. 
Bij geen reactie worden de voorstellen  beschouwd als aangenomen en zijn ze van kracht. Voor zover 
wij kunnen overzien is er slechts één agendapunt dat echt aandacht verdient, en dat is de 
bestuurswisseling. Het zou fijn zijn als Tini inderdaad kan stoppen en Walter aan de gang kan als 
bestuurslid. Corry schrijft elders in deze Nieuwsbrief iets over onze gedachten m.b.t. de contributie. 
Ook hebben we besloten om ‘Tiona ruimt op’ niet langer te koppelen aan ‘Beleef Schaijk’. Thea schrijft 
hierover elders in deze Nieuwsbrief. En tenslotte hebben we verheugd geconstateerd dat onze 
Korenkoepel de Lovok (Landelijk Overleg Ouderen Koren) , waarbij we vooral zijn aangesloten om de 
afdracht van de auteursrechten (Buma) voor het mogen zingen van liederen van anderen, ook meer 
kan betekenen dan alleen dat. Zij hebben in nauw contact met het algemene overkoepelende 
Korennetwerk geïnventariseerd welke problemen nu ontstaan door de coronamaatregelen. Dit om in 
te brengen in een overleg met de Minister hierover. Bij alle koren zijn de repetities nu uitgevallen of 
een stuk moeilijker geworden. Maar veel koren hebben ook problemen met het moeten doorbetalen 
van een betaalde dirigent, zaalhuur e.d. Problemen die wij gelukkig niet hebben. Het Korennetwerk 
heeft een speciaal onderdeel op hun site geplaatst ivm corona: zie www.korennetwerk.nl, onder 
‘coronanieuws’.  
Jos Cornelissen 
 

 

Jos C. en Cinny v. H. waren 
verhinderd tijdens de herhalings 
cursus van Tiona. Daarom een 
speciaal bedankje voor Ria van 
Tilburg van de Tennisvereniging 
Schaijk die het mogelijk maakte dat 
Jos en Cinny de herhalingscursus bij 
hen konden volgen. Ook daar was 
het een bijzonder leerzame en 
gezellige avond. 
 

Tiona = Thuis Is Ook Niet Alles 
 
Thuis Is Ongewild, Noodgedwongen 
Alles 
 
Thuis Iedereen Overwegend 
Natuurlijk Attent 
 
Wie weet er nog meer en dan met 
name met een positieve inslag??? 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                  

Optredens en activiteiten 
We hadden al best een gezellige drukke eerste helft van het 
eerste half jaar, met optredens op de Seniorenexpo (19 
januari), Carnaval (23 februari) en Vierhoven (5 maart). Zie 
hierover de verslagen in deze Nieuwsbrief. En er was nog veel 
meer gezelligs gepland voor de rest van dit jaar. Helaas is 
daarvan al veel niet doorgegaan, vanwege de bekende reden. 
Zo zijn al onze repetities vanaf 12 maart geschrapt en het is 
zeer de vraag wanneer we weer kunnen starten. Het is voor 
een koor als het onze niet mogelijk om op 11/2 meter afstand 
van elkaar te zingen. Bovendien is de zaal van De Potter daar 
te klein voor. En we kunnen het Ellen niet aandoen, met haar 
gezicht naar al die andere gezichten. We wachten dus maar 
af en volgen de instructies van de overheid. Alle geplande 
optredens voor dit eerste half jaar zijn intussen geschrapt: de 
Korenmiddag bij MengelmOeSS in Oss  op 7 juni , ‘Beleef 
Schaijk’ op 20 juni, en het Graafse Smartlappenfestival op 5 
juli. En ook de geplande optredens voor de tweede helft van 
dit jaar gaan het zeer waarschijnlijk niet redden: Onze eigen 
Korenmiddag op 27 september willen we in elk geval niet 
door laten gaan. Als we al kunnen zingen, gaan we liever 
samen zingen dan dit soort gebeurtenissen organiseren. We 
kijken nog wel of we volgend jaar, ons jubileumjaar,  
misschien een Korenmiddag kunnen organiseren naast of in 
plaats van een Smartiesfestival. We hadden toegezegd mee 
te doen aan het Herfstconcert van Het Dongens Levenslied in 
Dongen op 18 oktober. We wachten nog even af, maar de 
kans dat het doorgaat achten we niet zo groot. Zet het voor 
de zekerheid toch maar in je agenda. Hetzelfde geldt voor het 
optreden bij Zorgcentrum De Ruwaard in Oss op 13 
november. En wat corona betekent voor onze 
Sinterklaasrepetitie op 3 december en Podiumavond op 17 
december is ook nog niet duidelijk. Het zijn vreemde tijden…. 
Jos Cornelissen 
 

          
 

   

Het idee was geboren en goedgekeurd. Lisette rende naar de groothandel, Corry, Ingrid, Jolanda, Marja en 
Thea knipte, knoopte, naaide, verpakte en hadden ook nog veel lol! Ingrid bedankt voor de gastvrijheid!  
 

 

  

                



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De THV-ers zijn weer bijgeschoold 
 
Inmiddels kennen jullie ze allemaal wel, dat groepje Tiona leden dat bij elke repetitie in de weer is met 
hesjes, fluitjes en lijstjes uit een rode kist. Ze zingen wel vrolijk en enthousiast mee, maar wat gebeurt daar 
toch, wat doen ze toch, wellicht vraag je je af: ‘delen ze een geheim’ of zijn ze lid van een geheime 
organisatie of van een club binnen en club? Och jullie weten het wel, het zijn onze eigen THV-ers, de Tiona 
Hulp Verleners. Een aantal jaren geleden ontstond de gedachte dat het wenselijk zou zijn als we bij Tiona 
ook een aantal leden zouden hebben met verstand van hulpverlening; met name dan hulpverlening bij 
acute zaken. Gezien de gemiddelde leeftijd van de leden van Tiona is het duidelijk dat onze leden tot een 
risicogroep behoren als je het hebt over hart- en vaatziekten. Daarom heeft de vaardigheid van reanimatie 
duidelijk een prioriteit binnen onze club. Na overleg in een kleine werkgroep namen we, in okt. 2017, deel 
aan onze eerste cursus. Alle deelnemers behaalde het ‘Diploma Reanimatie/AED’. Om je ‘bevoegdheid’ en 
vaardigheid te behouden is een jaarlijkse opfriscursus  noodzakelijk. In febr. 2019 vond de eerste 
herhalingscursus plaats en ook dit jaar hebben we op 12 febr. weer geoefend. Het was toen nog geen 
(bewuste) ‘corona-tijd’, dus we zaten heel ontspannen dicht op elkaar, oefenden met reanimeren en gaven 
mond op mondbeademing! Toe maar, we waren ons van geen kwaad bewust en ……Carnaval moest nog 
komen! De cursus avond begon en het leek erop dat onze instructrice zich verslikte; de meesten van ons 
keuvelden gewoon verder, maar Yvonne liep ongeveer paars aan en gaf aan dat ze geen lucht kreeg. 
Gelukkig was er een wakkere cursiste die wist wat ze moet doen, een klap op de rug en ja hoor, Yvonne 
was geholpen. Het was natuurlijk ´gespeeld´ en op deze instructieve manier nam zij ons mee langs allerlei 
noodsituaties en acute levensbedreigende incidenten. We kregen veel mogelijkheden om praktisch te 
oefenen; daar leer je veel van en geeft je ook weer vertrouwen in je handelen.  Daarnaast had zij ook nog 
scala aan hulpmiddelen en attributen bij zich waarmee we konden oefenen. De avond afgesloten met het 
trainen van lang reanimeren. Het is een inspannende bezigheid en je merkt dat het veel van je vraagt. De 
vraag is dan ook; ‘Hoe lang houd ik dat vol’?  We werden ook weer geoefend in alles wat je moet doen in 
de juiste volgorde als iemand onwel wordt.  Wat doe je eerst, hoe mobiliseer je andere hulpverleners, wie 
belt de ambulance, wie vangt de ambulance op en wie wijst de verpleegkundigen de weg? Ook moet de 
omgeving van het slachtoffer vrijgemaakt worden; hoe regel je dat? Al die vragen en situaties werden 
tijdens deze training weer geoefend. Al met al een heel zinvolle en waardevolle avond waardoor we weer 
met vertrouwen ons THV-hesje durven te dragen. Gelukkig ontbrak de vrolijke noot niet, werd er ook 
gelachen en was er ruimte voor flauwekul.  

        
Nu ik dit stukje schrijf, weken na onze cursus, zijn we in een andere werkelijkheid terecht gekomen. Onze 
1½ meter richtlijn heeft op heel veel zaken in ons dagelijks leven veel invloed. Ook op de zorg -verlening en 
de hulp aan anderen. Dit geldt ook voor reanimatie richtlijnen. Een belangrijke regel is dat het eerste dat 
je moet doen, als je bij een slachtoffer komt, is zorgdragen voor je eigen veiligheid. Daarbij denk je aan 
brand, elektriciteit of instortingsgevaar. En, hoe zit het dan nu met Corona? Daarbij gaat het ook over eigen 
veiligheid, want stel dat het slachtoffer een corona besmetting heeft, wat dan? En, hoe ga je om met 
hulpverlening in onze huidige 1½ meter samenleving?  Durf je dan te reanimeren? Begin je met mond-op-
mond beademing? Ook daar zijn richtlijnen voor.  
 



 
 
 
 
 
 
 
                                     

       
                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Tiona ruimt op!   
 
Uiteraard gaat onze opruimmarkt niet door. Heel erg jammer, want met onze enthousiaste commissie 
waren we lekker op dreef. We liepen over van de ideëen. Wij waren ervan overtuigd dat het een 
supergezellige dag zou worden, maar helaas moeten we deze ideëen in een vat doen. 
Gelukkig zegt het gezegde :” WAT IN HET VAT ZIT VERZUURT NIET” 
Er zijn al heel veel goederen, die ingeleverd zijn en opgeslagen liggen bij Thea en Mari Pashouwers. Van hun 
hebben we gelukkig de toezegging dat het opgeslagen mag blijven. Als er ergens een carbootsale of een 
rommelmarkt wordt georganiseerd, gaan we alvast proberen om daar zoveel mogelijk te verkopen, met 
een aantal enthousiaste leden. Uiteraard allemaal voor ons jubileum, want het zal toch zeker niet zo zijn 
dat we dat niet door mogen laten gaan.  Daar willen we niet aan denken natuurlijk. Bij deze nieuwsbrief 
hebben jullie allemaal een kadootje gekregen. Dit kan voor ons jubileum wel belangrijk zijn, want deze gaan 
dadelijk verplicht worden in het openbaar vervoer, dus ook in de bussen die we 29 mei 2021 gaan huren. 
Dus ben er zuinig op. De commissie gaat de draad weer oppakken om iets groots te organiseren, zodra alles 
weer normaal en veilig is, want dat zijn we wel gaan beseffen, dat normaal niet altijd normaal is. Maar het 
komt echt weer goed. We hebben er vertrouwen in.                 
De commissie: Herma, Ton, Nellie, Herman, Corry en Thea 
 

 

                                                    

In het kort houdt dit in dat personen boven de 50 jaar wordt afgeraden om te reanimeren. Reden 
hiervoor is dat een Corona besmetting bij personen onder de 50 jaar doorgaans mild verloopt en bij 
ouderen een heftiger beeld geeft. Mond-op-mond ademhaling is niet toegestaan; ook niet met behulp 
van een masker of een filter. Alleen hartmassage mag dan toegepast worden. Ook bij het benaderen van 
het slachtoffer mag de persoon niet aangeraakt worden. Dit alles om ervoor te zorgen dat de 
hulpverlener zelf niet besmet zal raken. Als het slachtoffer mogelijk corona zou hebben, dan is ook 
hartmassage uit den boze; het enige wat dan ter beschikking staat is het gebruik van de AED, de 
defibrillator. Het is duidelijk dat al deze aanpassingen een effect zullen hebben  
op het succes van de reanimatie. Het betekent  dus allemaal heel wat!   
We gaan ervan uit dat het aantal met corona besmette personen zal afnemen  
en dat we binnen een aantal maanden deze regels weer kunnen bijstellen.  
Hopelijk kunnen we dan ook weer samen zingen en genieten bij Tiona!  
Jan de Leur 

 

 

 

                    R = P            +I                                                                  S = T               + JE 

Na de zomerstop gaan Elly Henst, Hans Heurkens, Wil Hofmans en Ineke de Kleijn stoppen met Tiona. 
Als wij 27 augustus weer mogen gaan zingen, dan verwelkomen we Inge van Hinthem, Roland de Jong uit 
Oss en de schoonzussen Karin en Lenie den Brok  uit Schaijk Wij wensen hun heel veel (zang) plezier!! 
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Wa was ’t stil…. zo gruwelijk stil…. en plots was 
er leven in de brouwerij na de eerste vergadering 
met het Dagelijks Bestuur………. 
We verdeelden de taken onder de 
bestuursleden; ik deed allereerst een oproep aan 
iedereen om een bijdrage te leveren aan deze 
Nieuwsbrief. Daarna moesten er nog een aantal 
stukken geschreven worden en wachtten we op 
bijdragen van leden.  
We bedachten ook nog een attentie voor jullie. 
Corry nam het maken van deze Nieuwsbrief 
geheel tot haar rekening en zorgde er, samen 
met Thea, voor dat er een aantal Tiona-toetjes 
aan de slag gingen met het maken van een Tiona-
mondkapje. Er werd ingekocht, ontworpen, 
geknipt, afgespeld en veel genaaid door Corry, 
Ingrid, Jolanda, Marja, Thea en Lisette. Ingrid 
stelde ook haar huis beschikbaar als naaiatelier. 
Het bestuur ging in kledij op de foto met een 
boodschap én een mondkapje. 
Het resultaat: een heuse Tiona-krant én een 
Tiona-mondkapje! 
Ik wil iedereen bedanken die een bijdrage 
geleverd heeft aan deze bijzondere Nieuwsbrief 
en met name de producenten van het 
mondkapje! Hulde! 
Hierbij doe ik ook een oproep aan jullie: geef lief 
en leed-berichten aan ons door dan kunnen we 
als Tiona een kaartje sturen om leden een hart 
onder de riem te steken, te feliciteren en om 
verbinding met elkaar te blijven voelen. Dat vind 
ik namelijk ook een grote kracht van Tiona! 
Ik doe tevens een oproep om jullie bijdragen te 
blijven leveren voor onze volgende Nieuwsbrief 
die zal verschijnen in november/december. 
Wat een mooie club, wat mis ik ’t samen zijn en 
’t zingen……. Hopelijk worden jullie van deze 
krant een beetje blij! 
Blijf gezond en zing dus regelmatig een smartlap, 
Met – of zonder- Tiona-mondkap. 
Liefs, Cinny 
 

 


